



Anne Blitz

Vote

**Near You
Le Renouveau
pour vous**

I have been working in the Commission, DG RTD since 1999. I am an Assistant to the Head of Unit, Project Manager and Human Resources contact point for my Unit.

I am a candidate because I think it's time for us to react strongly against attempts to undermine our European institutions and it is time for me to devote myself to R & D - Near You - list N°1, a strong union to which I could bring my passion, energy and experience in Human Resources. It is in my deep nature to help my colleagues and that is why I wish to contribute to protect my colleagues' interests.

My priorities will be to defend our status and to fight for equal opportunities - especially by providing support to colleagues + 55 years and to contractual staff.

I believe in a federal Europe that must be achieved through harmonization of national policies. This can only be achieved by presenting ourselves as united, strong and blameless for regaining public confidence, improving the image of our institutions and fighting to preserve the role assigned to them by the Founding Fathers.

Give me the means to act; I need your support and your trust.



Anne Blitz

Vote

**Near You
Le Renouveau
pour vous**

Je travaille pour la Commission, DG RTD depuis 1999. Je suis Assistante du Chef d'unité, Project Manager and point de contact Ressources Humaines pour mon unité.

Je suis candidate car je pense qu'il est temps pour nous de réagir fermement contre les tentatives d'affaiblissement de nos Institutions européennes et qu'il est temps pour moi de me consacrer à R & D - Near You - liste N°1, syndicat fort auquel je pourrais apporter ma passion, mon énergie et mon expérience en Ressources Humaines. J'ai un caractère profondément tourné vers les autres et c'est pourquoi je souhaite pouvoir contribuer à protéger les intérêts de mes collègues.

Mes priorités seront de défendre notre statut et de lutter pour l'égalité des chances tout particulièrement en apportant mon soutien aux collègues de + de 55 ans et aux Agents contractuels.

Je crois en une Europe fédérale qui doit se faire grâce à l'harmonisation des politiques nationales, son succès dépendra de notre capacité à se montrer unis, irréprochables et forts pour retrouver la confiance des citoyens, en améliorant l'image de nos institutions et en luttant pour qu'elles préservent le rôle qui leur a été attribué par les Pères fondateurs.

Donnez-moi les moyens d'agir; j'ai besoin de votre soutien et de votre confiance.